

Referat d. 13. Maj

Møde i landsbylauget d.13. Maj kl. 19.30
i Forsamlingshuset.

Deltagere: Michael, Christina, Kirsten, Mads, Jimmy, Mette og Lene.

1. Godkendelse af endelig dagsorden. **Godkendt.**
2. Godkendelse af referater sidste møde: **Godkendt.**
3. Meddelelser fra formanden. **Aktionshåndbog vedr. Ring 5. Der er lagt op til mere samarbejde mellem de forskellige landsbylaug der bliver påvirket af den kommende Motorvejsring. Der er en del protester fra en del borgere i området. Der er stemning for at samarbejde når det er uundgåeligt at ringen kommer. Vi skal sammen med de andre laug gøre vores indflydelse gældende, når rammerne skal sættes. Grydelauget eksisterer stadig, men de søger nye medlemmer.**
4. Meddelelser fra kasserer: **Kasserer er syg.**
5. Motorring 5: **Borgermøde i forsamlingshus d.11.april kl 19.30.vedr. Ring 5 syd. Der var stor deltagelse. Ca. 100 deltagere.**
6. Vejbesigtigelse d.3.maj: **Cykelsti til Tune er tættere på realisering. Der er mulighed for en 2-1 vejdeling. Vi havde gjort delegationen fra byrådet opmærksom på, at vi ønsker at få gjort noget ved adgangsforhold for elever, med f.eks. hævet vejbane ved skolen. Evt. i en markant farve. De vil gøre noget ved at få gjort Tingstedvej til en skolevej, med de fordele det giver.**
7. Bankpapirer. **Der er bankdokumenter der skal underskrives.**
8. Sankt Hans: **Vi tager udgangspunkt i vores gamle drejebog fra sidste Skt. Hans. Deltagerne i bestyrelsen bedes komme med forslag til báltaler inden næste mandag. Drejebogen er opdateret.**
9. Fibernet: **Udsat til næste møde**
10. Eventuelt: **Vedr. Udvidelse af grusgrav. Hjertestarter er tilmeldt.**
11. Hilsen Kirsten.